

**Soil Acidifier** is ideal for acid loving plants like blueberries, rhododendrons, azaleas, heathers and camellias. This product will turn hydrangeas blue by lowering soil pH quickly.

Suitable for use in organic farming according to the Canadian Organic Standard - Inspected by Ecocert Canada.

**DIRECTIONS FOR USE:**

Side dress with 110 g (1/4 lb) per m<sup>2</sup> (10 sq.ft) or 15-30 g (1-2 tbsps) per plant and cultivate into soil or soilless media. Water in. Reapply in 1-2 months if soil pH needs further adjustment.

*Acidificateur de sols est idéal pour les plantes acidiphiles comme les bleuets, les rhododendrons, azalées, bruyères et camélias. Ce produit confère une magnifique couleur bleutée aux hortensias.*



*Convient à l'agriculture biologique selon la norme canadienne sur les produits biologiques - Inspection par Ecocert Canada.*

**MODE D'EMPLOI :**

*Application latérale avec 110 g (1/4 lb) par m<sup>2</sup> (10 pi<sup>2</sup>) ou 15-30 g (1-2 c. à soupe) par plante et cultiver dans un milieu avec ou sans terre. Arroser. Réappliquer dans 1-2 mois si le pH du sol nécessite un ajustement supplémentaire.*

**GUARANTEED MINIMUM ANALYSIS /  
ANALYSE GARANTIE MINIMUM :**

Sulphur / Soufre (S) .....90%

**CAUTION:** KEEP OUT OF REACH OF CHILDREN AND PETS. AVOID CONTACT WITH SKIN AND EYES.

**ATTENTION :** GARDER HORS DE LA PORTÉE DES ENFANTS ET DES ANIMAUX DOMESTIQUES. ÉVITER TOUT CONTACT AVEC LA PEAU ET LES YEUX.

# Soil Acidifier

*Acidificateur de sols*

**Fast Acting Sulphur  
Lowers Soil pH**

*Soufre à action rapide  
diminue le pH de sol*

Granular Soil Additive  
*Additif granulaire pour le sol*

*Orgunique®* 

**2 kg**

Net Contents  
*Contenu Net*

Orgunique® is a brand of  
*est une marque de*  
BioFert Manufacturing Inc.  
464 Riverside Rd, Abbotsford, BC  
[www.orgunique.com](http://www.orgunique.com)



**BioFert®**



677198 00173 9

